

MUNICIPAL

Gazette

MUNICIPALE

DE — OF

Montreal



Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions a year

Payables d'avance
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

—Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

“La Gazette Municipale”

Bureau de Poste: 917 ou 42 Place Jacques-Cartier, Montréal

—Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

“La Gazette Municipale”

Hôtel de Ville, — Montréal

—All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

“The Municipal Gazette”

Post Office Box 917 or 42 Jacques-Cartier Sq., Montreal

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

“The Municipal Gazette”

City Hall, — Montreal
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION DES PARCS ET TRAVERSES

Compte rendu de l'assemblée du 18 mars

Sont présents: MM. les échevins Lévesque, président, Lavallée, Stearns, Nault, Leclaire et McKenna.

Le procès-verbal de la dernière assemblée est lu et confirmé.

1.—Soumise et lue une lettre de MM. Lynch & Sharpe, entrepreneurs demandant la permission de déposer certains matériaux de construction sur le côté sud-ouest du square Dufferin et s'engageant à déposer entre les mains du trésorier de la Cité une somme de \$75 en garantie de la remise en parfait état du terrain ainsi occupé.

M. Edward-J. Lynch se présente devant la Commission et appuie cette demande.

Après discussion, il est

Résolu: Que soit accordée auxdits MM. Lynch & Sharpe la permission demandée, moyennant qu'ils fassent le dépôt en question lequel ne leur sera remis que lorsqu'un rapport aura été soumis à cette Commission par le surintendant des Squares, à l'effet que le terrain a été remis en parfait état, et que les arbres qui se trouvent sur cette partie du square Dufferin n'ont pas été endommagés.

2.—M. l'échevin Guay se présente devant la Commission et la prie de prendre en considération la question de l'achat de certain terrain, longeant le square Sir Geo. Etienne-Cartier et appartenant à la Compagnie du Pacifique Canadien aux fins d'agrandir ledit square.

Après mûre délibération, il est

Résolu: De donner instruction au surintendant des Squares de soumettre un rapport à ce sujet à la prochaine séance de cette Commission.

3.—Une délégation du “National Council of Women” se présente devant la Commission et demande que des concerts gratuits soient donnés dans les parcs publics.

M. le président, M. l'échevin Lavallée et M. l'échevin L.-A. Lapointe, président de la Commission des Finances, présent à l'assemblée, se déclarent favorables à ce projet et informent la délégation qu'un projet d'amendement à la Charte à ce sujet, est actuellement devant la Législature.

4.—Soumise et lue une lettre de M. W. Harrowitz, demandant la permission de construire, sur un des parcs publics, un kiosque pour la vente de bonbons et de rafraîchissements.

Après discussion, il est

PARKS AND FERRIES COMMITTEE

Report of meeting held the 18th of March

Present: Ald. Levesque, chairman, Lavallée, Stearns, Nault, Leclaire and McKenna.

The minutes of the last meeting were read and confirmed.

1.—Submitted and read a letter from Messrs Lynch and Sharpe, contractors, asking for permission to lay building materials on the south-west side of Dufferin square and binding themselves to deposit with the City treasurer a sum of \$75 as a guarantee that the ground thus occupied will be replaced in a perfect condition.

Mr. Edward J. Lynch appeared before the Committee in support of his request.

After discussion, it was

Resolved: That Messrs. Lynch and Sharpe be granted the permission sought for, provided the said deposit be not returned until a report shall have been submitted to this Committee by the superintendent of Squares, stating that the grounds were restored to their original condition, and that the trees which are on said part of Dufferin square were not damaged.

2.—Ald. Guay appeared before the Committee and asked that the question of purchasing a certain piece of land bordering upon Sir Geo. Etienne Cartier square and belonging to the Canadian Pacific Ry. Co., in order to extend said square, be considered.

After mature deliberation, it was

Resolved: That the superintendent of Squares be instructed to report on this matter at the next meeting of this Committee.

3.—A delegation from the National Council of Women appeared before the Committee and asked that free concerts be given in the public parks.

The chairman, Ald. Lavallée and Ald. L. A. Lapointe, chairman of the Finance Committee, who was present at the meeting, stated they were in favor of this, and they informed the delegation that a draft of amendment to the Charter, in this connection, was now before the Legislature.

4.—Submitted and read a letter from Mr. W. Harrowitz asking permission to erect on one of the public parks a kiosk for the sale of candies and refreshments.

After discussion, it was